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HLAVNÍ MĚSTO PRAHA 
Zastupitelstvo hlavního města Prahy  

    
Výbor pro sport a volný čas ZHMP   

ZÁPIS ze 8. jednání 
Výboru pro sport a volný čas ZHMP konaného dne 11. 1. 2024 ve 14:00 hod. 

Zasedací místnost Nová Rada, 1. patro, Nová radnice, Mariánské nám. 2, Praha 1 
     

 
Přítomni: Ing. Mariana Čapková, MBA, Ing. Zdeněk Kovářík, Mgr. David Bodeček, MBA, David Dušek, Mgr. Pavel 

Mareš, David Skála, Jan Hušbauer, prof. MUDr. Zdeněk Seidl, Ph.D., Mgr. Tereza Dolanská 
Omluveni: David Dušek, Stanislav Nekolný, MBA, PhDr. Mgr. Ing. Vít Šimral, Ph.D. et Ph.D. 
Nepřítomni:   
Hosté: Bc. Zdeněk Hübner, tajemník Výboru pro sport a volný čas ZHMP, Mgr. Lenka Němcová, ředitelka SML 

MHMP, Mgr. Michaela Knappová, Marek Tesař, ředitel kanceláře České obce sokolské 
Jednání řídil: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP      
 

Schválený program: 
 

BOD TISK MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ PŘIZVANÍ 

  Úvod   

1. T-VSV-
0054 

Schválení programu jednání, schválení zápisu z 
předcházejícího jednání a volba ověřovatele 
zápisu 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

 

2. T-VSV-
0046 

Podpora XVII. Všesokolského sletu 2024 Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

zástupci České obce 
sokolské 

3. T-VSV-
0045 

Podpora Mistrovství světa IIHF v ledním hokeji 
v hl. m. Praze v roce 2024 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

 

4. T-VSV-
0051 

Tisk Z-11726 k návrhu na uzavření Dodatku č. 2 
k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové 
dotace č. DOT/61/04/014341/2022 s 
příjemcem dotace spolkem TJ ABC Braník, z.s. 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

 

5. T-VSV-
0052 

Tisk Z-11947 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 
k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové 
dotace č. DOT/61/04/015868/2023 s 
příjemcem dotace spolkem ÚAMK BIKROSCLUB 
ŘEPY, pobočný spolek 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

 

6. T-VSV-
0055 

Z-11948 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k 
Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 
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BOD TISK MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ PŘIZVANÍ 
dotace č. DOT/61/04/015858/2023 s 
příjemcem dotace, spolkem Softballový klub 
Joudrs Praha 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

7. T-VSV-
0056 

Z-11949 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k 
Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové 
dotace č. DOT/61/04/015851/2023 s 
příjemcem dotace spolkem AC Sparta Praha - 
florbal, z. s. 

Ing. Mariana 
Čapková, MBA, 

předsedkyně 
Výboru pro sport a 

volný čas ZHMP 

 

  Různé   

  Závěr   

 
K jednotlivým bodům programu: 

Úvod 

Jednání zahájila předsedkyně výboru ve 14:10 h a přivítala přítomné členy výboru a hosty. Informovala členy výboru, 
že tři členové výboru se z jednání řádně omluvili, jeden člen výboru je připojen formou vzdáleného přístupu a 
konstatovala, že výbor je usnášeníschopný. Dále přivítala novou členku výboru Mgr. Terezu Dolanskou, která se 
následně členům výboru krátce představila. 

1. Schválení programu jednání, schválení zápisu z předcházejícího jednání a volba ověřovatele zápisu 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně přednesla navrhovaný program jednání. Jako ověřovatele zápisu navrhla Ing. Zdeňka Kováříka. Následně 
předsedkyně výboru vyzvala členy výboru k hlasování o návrhu programu a volbě ověřovatele zápisu. 

Usnesení č. U-VSV-0054 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   s c h v a l u j e  
1.  navržený program jednání 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.  zápis ze 7. jednání Výboru pro sport a volný čas ZHMP ze dne 9. 11. 2023, 

nepřijato, pro: 5, proti: 0, zdržel se: 3, mimo místnost: 0 

3.  ověřovatele zápisu z jednání, kterým je Ing. Zdeněk Kovářík 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

2.  Podpora XVII. všesokolského sletu 2024 

 
Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně výboru uvedla tento bod jednání a předala slovo Marku Tesařovi, zastupujícímu Českou obec sokolskou 
(dále jen "ČOS"), aby vystoupil s prezentací k pořádané akci XVII. všesokolský slet 2024 a seznámil s touto prezentací 
členy výboru. Zároveň členům výboru sdělil požadavek ČOS na podporu této akce na základě podané žádosti o 
individuální dotaci. V úvodu diskuze se ke slovu přihlásil Ing. Zdeněk Kovářík, který členy výboru informoval, že od 
minulé jednání výboru byla kompetentním radním HMP  a Radou HMP schválen vznik pracovní skupiny Rady HMP pro 
významné sportovní akce, která se bude problematikou podpory významných sportovních akcí, pořádaných na území 
hl. m. Prahy zabývat. Dále členy výboru komise informoval, že případná finanční podpora těchto akcí nebude 
financována z příslušné kapitoly rozpočtu, určené pro financování sportu, ale bude případně uvolněna z neúčelové 
finanční rezervy. Poté proběhla mezi členy výboru diskuze o smyslu projektu a jeho významu pro hl. m. Prahu. 
Předsedkyně po této diskuzi poděkovala zástupcům ČSLH za účast na jednání, za jejich prezentaci a odpovědi na 
položené dotazy a navrhla členům výboru následující usnesení. 
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Usnesení č. U-VSV-0046 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   b e r e  n a  v ě d o m í  

 prezentaci akce XVII. všesokolský slet 2024 ze strany zástupců České obce sokolské 

I I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  
akce svým významem přesahuje rámec běžného dotačního programu HMP pro oblast sportu 

I I I .   d o p o r u č u j e  
maximální finanční podporu akce XVII. všesokolský slet 2024 včetně podpory dopravy účastníků akce v rámci 
MHD 

přijato, pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

 
Jednání v 15:30 h opustil David Skála. 

3. Podpora konání Mistrovství světa IIHF v ledním hokeji v hl. m. Praze v roce 2024 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně výboru uvedla tento bod jednání a zahájila diskuzi. Diskuze se zúčastnil Ing. Zdeněk Kovářík, který členy 
výboru informoval o průběhu proběhlých jednáních Pracovní skupiny Rady HMP pro významné sportovní akce k této 
akci a jejich výsledku. Výsledkem této diskuze pak byla formulace usnesení, o kterém následně nechala předsedkyně 
výboru hlasovat. V závěru této diskuze nahlásil Mgr. David Bodeček, že se v tomto bodě jednání nachází ve střetu 
zájmů. 

Usnesení č. U-VSV-0046 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   k o n s t a t u j e ,  ž e  
akce svým významem přesahuje rámec běžného dotačního programu HMP pro oblast sportu 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

I I .   d o p o r u č u j e  
odpovídající finanční podporu akce Mistrovství světa IIHF v ledním hokeji 2024 

přijato, pro: 6, proti: 0, zdržel se: 1, mimo místnost: 0 

4. Tisk Z-11726 k návrhu na uzavření Dodatku č 2 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 
DOT/61/04/014341/2022 s příjemcem dotace spolkem TJ ABC Braník, z.s. 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 
 
Předsedkyně výboru uvedla tento bod jednání a zahájila diskuzi. Po krátké diskuzi, ve které členové výboru vyjádřili 
souhlas s obsahem předložených tisků a uzavření dodatků smluv, nechala o jednotlivých bodech hlasovat.  

Usnesení č. U-VSV-0051 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu HMP schválení tisku Z-11726 k návrhu na uzavření Dodatku č 2 k Veřejnoprávní smlouvě o 
poskytnutí účelové dotace č. DOT/61/04/014341/2022 s příjemcem dotace spolkem TJ ABC Braník, z.s. v 
předloženém znění 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

5. Tisk Z-11947 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 
DOT/61/04/015868/2023 s příjemcem dotace spolkem ÚAMK BIKROSCLUB ŘEPY, pobočný spolek 
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Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Usnesení č. U-VSV-0052 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu HMP schválení tisku Z-11947 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o 
poskytnutí účelové dotace č. DOT/61/04/015868/2023 s příjemcem dotace spolkem ÚAMK BIKROSCLUB ŘEPY, 
pobočný spolek 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

6. Tisk Z-11948 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 
DOT/61/04/015858/2023 s příjemcem dotace, spolkem Softballový klub Joudrs Praha 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Usnesení č. U-VSV-0055 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu HMP schválení tisku Z-11948 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o 
poskytnutí účelové dotace č. DOT/61/04/015858/2023 s příjemcem dotace, spolkem Softballový klub Joudrs 
Praha 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

7. Tisk Z-11949 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí účelové dotace č. 
DOT/61/04/015851/2023 s příjemcem dotace spolkem AC Sparta Praha - florbal, z. s. 

Předkladatel: Ing. Mariana Čapková, MBA, předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

Usnesení č. U-VSV-0056 

Výbor pro sport a volný čas ZHMP 

I .   d o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu HMP schválení tisku Z-11949 k návrhu na uzavření Dodatku č. 1 k Veřejnoprávní smlouvě o 
poskytnutí účelové dotace č. DOT/61/04/015851/2023 s příjemcem dotace spolkem AC Sparta Praha - florbal, 
z. s. 

přijato, pro: 7, proti: 0, zdržel se: 0, mimo místnost: 0 

8. Různé 

V závěru bodu jednání předsedkyně výboru členy výboru informovala, že se na ní obrátil Mgr. David Bodeček 
s návrhem bodu jednání, týkajícího se pořádání seriálu běžeckých akcí RunCzech v hl. m. Praze. Po následné diskuzi se 
však členové výboru dohodli, že bude projednání tohoto bodu zařazeno na některé z příštích jednání. 

9. Závěr 

Předsedkyně poděkovala členům komise za účast na jednání a v 15:50 h ukončila jednání. 

 
 

 

 
 
Ověřil: Ing. Zdeněk Kovářík, člen Výboru pro sport a volný čas ZHMP    
Zapsal: Bc. Zdeněk Hübner, tajemník Výboru pro sport a volný čas ZHMP  

Ing. Mariana Čapková, MBA 
předsedkyně Výboru pro sport a volný čas ZHMP 

  
 


